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Woclawek, 13.08.2018

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w Wsp6lnoty Mieszkaniowej ,,osiedle G6rna 2 A'

B, C, D" zwracam siq z pro6b4 o interwencjq w sprawie poprawienia stanu

nawierzchni ul. G6rnej, kl6ra stanowi dojazd do l1 mieszkari Osiedla G6ma.

Droga jest obecnie w fatalnym stanie i uniemo'liwia mieszkaricom normalne

poruszanie siq samochod ami oraz pieszym. IJlica byla czEsciowo naprawiona,

jednak po okresie zimowynn nawierzchnia ulegla pogorszeniu. W zalqczeni',t

zdjEcia obecnego stanu. ProszQ o piln4 interwencjq.
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